
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                          

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 2  

Pokračujeme bodom 9, a to je návrh predsedu Krajského súdu v Bratislave na dočasné 

pridelenie Jaroslava Šúpu, sudcu Mestského súdu Bratislava 4 na výkon funkcie sudcu          

na Krajský súd  v Bratislave. Uveďte prosím do zasadacej miestnosti Jaroslava Šuchu.  

Dobrý deň, vítam vás v. Predseda Krajského súdu v Bratislave navrhol v súlade                       

s §  12 zákona o sudcoch a prísediacich dočasne prideliť Jaroslava Šufu, sudcu Mestského 

súdu Bratislava 4 na výkon funkcie sudcu na Krajský súd v Bratislave. A to na obdobie         

od 1. Apríla 2 0 2 5 do 3 1. Marca 2 0 2 6, Pán kolega udelil súhlas s dočasným pridelením. 

Predsedníčka Mestského súdu Bratislava 4 vyjadrila kladné stanovisko k dočasnému 

prideleniu sudcu a vyjadrila sa aj k stavu vybavovania vybavovanej agendy u sudcu. 

Sudcovská rada Mestského súdu Bratislava 4 súhlasí s dočasným pridelením sudcu, 

občianskoprávne kolégium Krajského súdu v Bratislave súhlasí s preložením sudcovská rada 

a Krajského súdu v Bratislave nemá námietky k dočasnému prideleniu sudcu. Odovzdávam 

teda slovo pánovi Šupovi, aby sa nám vyjadril k tomu, že čo ho viedlo k tomu, dať súhlas       

na dočasné pridelenie na Krajský súd Bratislave.  

Rečník 15  

Ešte raz dobrý deň. Vážená pani predsedníčka, vážené členky, vážení členovia Súdnej rady. 

Asi by som sa tak v spoločnosti predstavil. Postojím justícii od roku 2 0 12, kedy som začal 

na Okresnom súde Bratislava 2 ako úradník, odtiaľ som prešiel práve na Krajský súd                  

v Bratislave v roku 2 0 16, kde som pôsobil až do vymenovania do funkcie sudcu v roku          

2 0 2 1, to bolo na Okresný súd Bratislava, v, ktorého.  

Rečník 11  

Som.  

Rečník 15  

Ocitol neskôr na Mestskom súde Bratislava 4 príjmu. V prípade, že Súdna rada vyhovie 

návrhu na moje dočasné pridelenie, bude môcť nadviazať na svoje pracovné skúsenosti, ktoré 

som získal práve pôsobením viac než päťročným na Krajskom súde v Bratislave a rozšíriť si 

ich o pohľad sudcu, resp. člena senátu, ktorý je samozrejme odlišný rozhodovanie.  

Rečník 2  

Ďakujem pekne, otváram rozpravu, do ktorej som sa prihlásila hneď ja prvá.  

Rečník 11  

Teraz.  

Rečník 2  

Šup, šup a nemusíte mi odpovedať, ale dovolím si spýtať sa, doktor šupa. Na Krajskom súde 

v Nitre.  

Rečník 15  

Nie je. Nie ste.  



Rečník 2  

Chcela som sa vás okrem teda tejto otázky spýtať, ako registrujete alebo ako ste spo spokojný 

nespokojný s vytvorením Mestského súdu Bratislava 4.  

Rečník 15  

Tak už som si nejako zvykol, povedal by som, že to nebol dobrý krok. Z môjho pohľadu tá 

určitá špecializácia, ak to tak môžem nazvať, mala zmysel aj po obvodoch jednotlivých            

v Bratislave, keďže teraz už po nejakom časovom odstupe viem vyhodnotiť, že ten nápad je 

diametrálne odlišný, než bol, keď som pôsobil na okresnom prípade. 5.  

A veľa z tých vecí, samozrejme je teda nových, s ktorými sa musí oboznamovať takpovediac 

nanovo a ktoré predtým mimo svojho obce nemal, takže z môjho pohľadu to nezlepší.  

Rečník 2  

Ďakujem pekne. Aj šéf Ružinec.  

Rečník 3  

Ja mám len takú otázočku, ja tu pozerám, odkedy ste sudca a že z toho obdobia, odkedy ste 

menovaný za sudcu, ste boli aj na od poľskej rodičovskej dovolenke a pani predsedníčka 

vášho súdu sa tuná vyjadrila tak, že teda v budúcnosti odporúčam odvolaciemu súdu, aby si 

na stáž bral funkčne starších sudcov pre a t ď. a t ď. čo vy na to hovoríte? Lebo ja sa s tým 

stotožňujem, kedysi bolo v zákone, myslím, že ešte do roku 2 0 10, že na súd vyššieho stupňa 

mohol ísť iba sudca, ktorý bol aspoň 5 rokov vo výkone na okrese, hej? Keď chceli ísť       

napr. na kraj. Čo na to hovoríte? Cítite sa na to? Tak sa opýtam.  

Rečník 15  

Cítim sa na to, ako som teda už spomenul, nie som teda úplne, nie je mi teda úplne neznáme 

prostredie Krajského súdu. Samozrejme, je to každého názor subjektívny, ktorým bráni. Ja 

prvá, ani vám, ani pani predsedníčke nemôžem brať, je mi napr. známe, že v ostatnom 

výberovom konaní bola napr. dnešná sudkyňa, ktorá bola ešte neskôr vymenovaná do funkcie, 

ako, jak teda ešte nebola preložená, ešte nerozhodovali.  

Takže.  

Rečník 3  

Nie. Ja som to myslela tak, že či sa cítite vysúdený za tie 3 roky, chápete? To? Nejde 

vysúdení, lebo to, že ste robili vsu od roku 2 0 12, je 1 vec, ale veď dnes to viete porovnať, že 

diametrálne odlišná robota od vyššieho súdneho úradníka, ako keď nesiete sám zodpovednosť 

za to celé konanie, za celý spis, musíte to napísať a hlavne od pojednávať. Tak som to 

myslela, či sa cítite byť vysúdený.  

Rečník 15  

Samozrejme, nebudem tvrdiť, že som nejaký Matador, v tomto prípade moje pôsobenie           

na okresnom, resp. mestskom súde netrvalo síce nejako veľmi dlho, ale, ale teda za ten čas 

som, keď tie hodiny v pojednávacej miestnosti strávil, takže z tohto pohľadu nemám pocit, že 

by ma tam niečo, nejaká výzva ešte čakala. Samozrejme, vždy sú tí účastníci iní, vždy sú to, 



vždy sú to takto na individuálnej báze rozdielnej veci, avšak to vedenie pojednávania alebo 

teda tá bežná prax, tá nečakám, že by sa nejako zmenila, ktorú som si zaviedol. Samozrejme, 

že vždy sa dá čakať, že človeka niečo prekvapí. V každom prípade.  

Rečník 3  

Tak teda klobúk dole pred vami, lebo ja som nabrala odvahu ísť na súd. Vyšiel stupňa             

po 15 rokoch práce na Okresnom súde a to som naozaj nemala pocit, že som vysúdená a mám 

také zručnosti v tej pojednávačke, že viem ustať každú situáciu, myslím teraz procesnú a už 

vôbec nie v písaní rozhodnutia. A tá klobúk dole. Dnešná mladá generácia má iný Drive.  

Rečník 11  

Ďakujem.  

Rečník 2  

Faktické poznámky. Adrián Kucek a potom Dana Jelinková.  

Rečník 6  

Ďakujem pekne za slovo. Ja oceňujem samozrejme ambíciu mladých ľudí, aby teda aj mlado 

funkčne sudcov, aby teda mali.  

Rečník 11  

Smer.  

Rečník 6  

Sa zlepšovať a kariérne rásť. Ale chcem sa opýtať, vy ste tu mali takú poznámku, že vás           

v podstate už nemá čo prekvapiť tak nejak alebo.  

Rečník 15  

Neviem, či to bolo správne, pochopené. Samozrejme, že vždy každé pojednávanie, každý 

prípad a účastníci teda dokážu človeka v istom zmysle prekvapiť. Myslel som to skôr v takej 

rovine, že samozrejme dokážu prekvapiť nejakým argumentom, nejakým návrhom, ale nie je 

to už niečo vo všeobecnosti alebo teda v takom globálnom pohľade. Nečakám až také.  

Rečník 6  

Áno.  

Rečník 15  

Ja sa neprekvap.  

Rečník 6  

Ja v podstate ako nesúca, ale nadviažem na slová pani podpredsedníčky, že mňa by naozaj 

zaujímalo váš osobný pocit, že či už sa cítite taký od pojednávaný a to je pre mňa veľmi 

dôležitý ako za mňa, keď budem hlasovať, aby ste vy v podstate mohli hodnotiť rozhodnutia 

vašich kolegov na nižšom stupni. Viete, ako ja som advokát, vidím prácu Krajského súdu, 

sudcov Krajského súdu alebo aj teda Najvyššieho súdu, je to odvolací orgán. Iný pohľad, iné 

skúsenosti a tie skúsenosti najmä očakávam od sudcov odvolacích súdov, aby do istej miery, 



ak je to potrebné, korigovali, by som povedal, tie úvahy sudcov nižších stupňov. Takže cítite 

sa na to tak v takejto rovine.  

Rečník 15  

Keby som sa na to necítil, nedávaval by som samozrejme súhlas s dočasným pridelením, 

zdôrazňujem, že je to dočasné pridelenie, ktoré je zamerané na to, aby jednak teda vykrylo 

nejaký nedostatok na Krajskom súde a aby človek mohol práve rozšíriť svoje profesné 

znalosti, resp. vedomosti a potom sa prípadne rozhodnúť, či sa bude uchádzať o teda trvalé. 

Robím konať.  

Takže alebo aby som sa teda vrátil k vašej otázke, tak.  

Ako som už hovoril, nie som, nepovažujem sa za nejakého. Extrémne rozpojednávanosť 

pojednávaného, toto nie, určite je rozdiel, či niekto pôsobí povedzme v tej pojednávačke           

na prvom stupni 10 rokov, A4 roky, takže z tohto pohľadu.  

Aj toto dočasné pridelenie v prípade, že bude Súdna rada, vysloví súhlas. Nemôže pomôcť 

rozvíjať sa.  

Rečník 11  

A.  

Rečník 2  

Ďakujem, tá jelinková.  

Rečník 8  

Faktická.  

Rečník 1  

Áno, ja len môže byť skutočne subjektívne vnímanie tej reality. Ja som v justícii podľa mňa 

krátko, ale stále dlhšie ako polovica Najvyššieho správneho súdu. A mali sme tu. A stále by 

som sa cítila, že radšej budem na prvom stupni, ale to hovorím za seba subjektívne, lebo je 

tam oveľa pestrejšia skladba agendy, hlavne v Bratislave a ak si spomínate, mali sme tu 

asistenta Najvyššieho správneho súdu, ktorý rovno išiel ako sudcu na sudcu Najvyššieho 

správneho súdu, posunuli ho, ktorý sedeli oproti a nepojednával. Povedal, že nepotrebuje, 

nevedel sa nám pozrieť do očí. Roztrasený, proste jednoducho evidentne mal strach                 

z pojednávania, ale argumentoval tým, že má najbohatšiu knižnicu, bohatšiu, ak má Najvyšší 

správny súd a píše knihu, ja som doteraz žiadnu knihu nevidela. Čiže skutočne treba mať aj 

nejakú, nejakú sebareflexiu.  

Pán kolega sa nijak ohodnotil, či bude prínos alebo nebude prínos, uvidíme.  

Rečník 9  

Čas ukáže.  

Rečník 2  

Ďakujem, vyjadrím sa. Čakala som teda asi, že možno rozprúdim ďalšie faktické poznámky, 



ale nateraz to vyzerá, že záver. Ja vychádzam z toho, že ak sa nám sám prihlási niekto           

do, do volieb alebo do výberového konania na Najvyšší správny súd bez sudcovskej 

akejkoľvek minulosti? Môžme vychádzať zo subjektívneho hodnotenia. Tu, hoc aj na môj 

vkus. Trošku krátko, ale vidíme, že aj občianskoprávne kolégium Krajského súdu vyjadrilo 

súhlas, čo je pre mňa informácia, že poznajú vašu prácu a vedia, že stojíte za to, aby ste si 

vyskúšali dočasne byť súčasťou odvolacích senátov. Nejdem ja hodnotiť, prečo to tak je, lebo 

ja sa tomu nerozumiem, rešpektujem to, že všetky tie, aj keď pani predsedníčka s výhradou       

k starším členom, grémia, či čo to tam je. Na Mestskom súde Bratislava 4.  

Ale súhlas je aj sudcovskej rady. Pokiaľ ide o to, že asi si myslím, že už ste celkom aj vy 

vnútorne si povedali, že a toto som zrovna nemusel povedať, že už asi nič nemôže prekvapiť, 

ja by som si dovolila povedať iba to, že vždy vás niečo prekvapí a prekvapí vás. Dokonca aj 

paragraf, ktorý to je v tom kódexe, zistíte, že včera tam určite nebol a on je tam 15 rokov. Aj 

také bude a to neznamená, že sa nevyvíjate odborne, že nepoznáte jednotlivé ustanovenia, ale 

sú tam aj také zákutia, takže toľko môj príspevok do rozpravy už nikto nie je prihlásený, tak, 

takže ukončujem rozpravu a dávam hlasovať o návrhu uznesenia. Súdna rada Slovenskej 

republiky po prerokovaní návrhu predsedu Krajského súdu v Bratislave na dočasné pridelenie 

Jaroslava Šupu, sudcu Mestského súdu Bratislava 4 na výkon funkcie sudcu na Krajský súd    

v Bratislave, dočasne prideľuje Jaroslava Šupu, sudcu Mestského súdu Bratislava 4, na výkon 

funkcie sudcu na Krajský súd v Bratislave na obdobie od 1. Apríla 2 0 2 5 do tridsiateho          

3 1. Marca 2 0 2 6. Hlasujme, prosím, teraz ďakujem. Hlasovalo všetkých 16 prítomných 

členov Súdnej rady Slovenskej republiky, za bolo 16, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto, 

uznesenie bolo prijaté. Gratulujem a držím palce.  

Dovidenia.  

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


